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Proszę o interwencję do Pana prezesa JSS w Jastrzębiu-Zdroju, właściciela sklepu 
Stokrotka na osiedlu Przyjaź11. Stan chodnika , którym przechodzą mieszka6cy jest 
fatalny. Zapewnienia władz JSS, były takie ,że chodnik do koóca sierpnia 2020 roku zostanie 
naprawiony. To przykre, a le w dalszym c iągu nie został wyremontowany. Mieszka6cy proszą 
o pomoc , bo poruszanie się po tym chodniku jest bardzo niebezpieczne. 
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